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Zápis 

ze 7. zasedání Zastupitelstva obce Doubrava, které se konalo v mimořádném termínu 
dne 30.10.2023 v 16:30 hod. v zasedací místnosti Obecního úřadu Doubrava 

 
Zahájení v 16:30 hod.                             Ukončení v 16:55 hod.  

1. Zahájení a procesní záležitosti  

Schůzi zahájila a řídila paní starostka, Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková.  

Procesní záležitosti:     

Z celkového počtu 15 členů bylo přítomno 9 členů ZO (viz listina přítomných). 

Přítomni:  
Brejda Štefan, Mgr. Ing. Ferenčíková Jiřina, Ing. Gurányiová Kateřina, Bc. Kalina Ivo, Kursová 
Anna, Ing. Mikulová Klára, Mgr. Murycová Dáša, Piperková Gabriela, Ing. Vrubel Petr 

Nepřítomni:  
Branny Vojtěch, Ing. Hanzel Marek, Mgr. Jasenková Radomíra, Kielkovský Jiří, Penkalová 
Ivana, MUDr. Spurný Pavel 

Paní starostka konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina a zastupitelstvo obce je 
usnášeníschopné. 

Zapisovatelem byl určen Ing. Tadeáš Bijok. 

Ověřovateli zápisu byli určeni paní Ing. Kateřina Gurányiová a pan Ing. Petr Vrubel. 

Paní starostka upozornila na skutečnost, že pro účely vyhotovení zápisu ze zasedání je 
prováděn zvukový záznam zasedání a rovněž videozáznam. Uvedla, že pro přihlášení občanů 
do diskuse jsou připraveny písemné přihlášky. Občané, kteří se chtějí přihlásit do diskuze, 
odevzdají vyplněné přihlášky zapisovateli.  

Volba návrhové komise 

O funkci předsedy návrhové komise projevila zájem paní Anna Kursová.  

Usnesení č.: 105/07/2023  
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v o l í  
předsedkyní návrhové komise paní Annu Kursovou. 

Hlasování:  
pro – 9 

O funkci členů návrhové komise projevili zájem paní Ing. Klára Mikulová a paní Bc. Ivo Kalina.  

Usnesení č.: 106/07/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v o l í  
členy návrhové komise paní Ing. Kláru Mikulovou a pana Bc. Ivo Kalinu. 

Hlasování:  
pro – 9 

Připomínky k zápisu z minulého zasedání nebyly vzneseny.  

Paní starostka uvedla, že z dnešního zasedání se omluvil pan Branny, paní Mgr. Jasenková, 
pan Kielkovský a paní Penkalová. Pan MUDr. Spurný se dostaví později. 
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Návrh programu: 

1. Zahájení a procesní záležitosti 
2. Uzavření „Smlouvy o finanční spoluúčasti“ se Svazkem měst a obcí okresu Karviná – 

SMOOK v souvislosti s přípravou projektu “Páteřní cyklostezky pohornické krajiny 2030 
(POHO 2030)“ 

3. Úprava „Zásad pro poskytnutí daru z rozpočtu obce Doubrava na stavby kanalizačních 
přípojek k nemovitostem na území obce ve vlastnictví občanů obce Doubrava v lokalitě 
Hranice a Nová“ 

4. Organizační záležitosti  
5. Diskuse a závěr 

------------------------------------------------------------------------------------------- 

Na zasedání se dostavil pan MUDr. Pavel Spurný 

Celkový počet přítomných členů zastupitelstva obce – 10 

------------------------------------------------------------------------------------------- 

Usnesení č.: 107/07/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
s c h v a l u j e   
program 7. zasedání Zastupitelstva obce Doubrava konaného dne 30.10.2023  

1. Zahájení a procesní záležitosti 
2. Uzavření „Smlouvy o finanční spoluúčasti“ se Svazkem měst a obcí okresu Karviná – 

SMOOK v souvislosti s přípravou projektu “Páteřní cyklostezky pohornické krajiny 2030 
(POHO 2030)“ 

3. Úprava „Zásad pro poskytnutí daru z rozpočtu obce Doubrava na stavby kanalizačních 
přípojek k nemovitostem na území obce ve vlastnictví občanů obce Doubrava v lokalitě 
Hranice a Nová“ 

4. Organizační záležitosti  
5. Diskuse a závěr 

Hlasování:  
pro – 10 

2. Uzavření „Smlouvy o finanční spoluúčasti“ se Svazkem měst a obcí okresu Karviná 
– SMOOK v souvislosti s přípravou projektu “Páteřní cyklostezky pohornické krajiny 
2030 (POHO 2030)“ 

Materiál předložila paní starostka.  

Uvedla, že s předloženým materiálem se do poslední chvíle pracovalo a požádala o provedení 
jeho úpravy v článku IV odst. 3, kde se obec zavazuje uhradit ve dvou splátkách po 105 002,59 
Kč celkovou částku 210 005,18 Kč vč. DPH a nikoliv částku 244 853,00 Kč vč. DPH ve 
splátkách po 122 426,50 Kč vč. DPH jak je uvedeno v předloženém materiálu. Dále požádala 
o úpravu článku V odst. 2, kde dochází k vypuštění celého písm. c), které je nadbytečné 
a v článku VI dochází k vypuštění celého posledního odstavce, který se týká smluvní pokuty. 

Mgr. Murycová uvedla, že na minulém zasedání zastupitelstva paní starostka hovořila o tom, 
že nikde není nic doloženo ohledně toho, že vždy vystupovala v tom smyslu, že na realizaci 
projektu cyklostezek obec nebude mít finance. Proto ihned po zasedání zastupitelstva zaslala 
paní starostce zápis z jednání SMOOK, kde písemná zmínka o tom je zanesena. Dodala, že 
za jejího volebního období se jednalo o získání dotace na projektovou přípravu cyklostezek 
a vyjádřila názor, že jelikož cyklostezka vede po okraji obce, je přínos pro občany obce 
minimální. V územním plánu se s cyklostezkami počítá. To však neznamená, že realizaci 
výstavby musí zajištovat obec. Obec se na výstavbě nemusí ani podílet. 

Paní starostka uvedla, že zápis z jednání SMOOK si vytiskla a není pravdou to, co tady Mgr. 
Murycová zmínila. Odcitovala vyjádření Mgr. Murycové uvedené v zápisu: „Paní Murycová 
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upozornila na to, že spoluúčast obce i ve výši jen 15 % je u velkých projektů pro malé obce 
nad rámec možností rozpočtu.“  
Paní starostka pokračovala konstatací, že projekt cyklostezek se ve vztahu k předpokládaným 
celkovým výdajům na realizaci neliší od projektu zámku. V obou případech nejsou známy 
výkazy výměr a ve fázi zadávání projektu to ani není možné zjistit. Dodala, že z minulého 
volebního období přetrvává určité poselství, kdy ve studii z roku 2021 byl přes kolejiště 
zakreslen přejezd se závorou a semaforem v hodnotě cca dvou miliónů korun, proti čemuž se 
důrazně ohradila. Ústně bylo přislíbeno, že se záležitost přejezdu bude řešit.  

Mgr. Murycová požádala o odpověď na dotaz, který položila a týkal se dotace na projektovou 
dokumentaci. Dodala, že se mělo jednat o dotaci z Moravskoslezského kraje. Dále se 
dotázala, zda námitka, o níž paní starostka hovořila a týkala se projektové dokumentace na 
cyklostezky, je někde zadokumentována. 

Paní starostka odpověděla, že nevznášela námitku na projektovou dokumentaci. Vznesla 
námitku proti umístění semaforu a závor, nikoliv proti celé trase. Námitka byla projednána 
ústně a v tuto chvíli se na jednání SMOOK o tom nehlasuje. V zápisu to bude uvedeno. 
Dodala, že Mgr. Murycová se proti umístění semaforu a závor neohradila, přestože to tvrdila. 
K dotazu, který se týkal dotace na projektovou dokumentaci uvedla, že projekt zastřešuje 
SMOOK. Jelikož SMOOK nedisponuje finančními prostředky, proto se na projektovou přípravu 
města a obce skládají a přefinancovávají ji. Až poté, kdy bude udělena dotace, proběhne podle 
alikvotní částky vyúčtování. Žádat o dotaci se bude až po zhotovení projektové dokumentace. 

Usnesení č.: 108/07/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava 
s c h v a l u j e  
uzavření „Smlouvy o finanční spoluúčasti“ se Svazkem měst a obcí okresu Karviná se sídlem 
Poštovní 615, 733 01 Karviná Fryštát – IČO 75066611 v souvislosti s přípravou projektu 
“Páteřní cyklostezky pohornické krajiny 2030 (POHO 2030)“ dle přiloženého návrhu s úpravou 
dle návrhu paní starostky. 

Hlasování:  
pro – 9 
proti – 0  
zdržel se – 1 (Mgr. Murycová Dáša) 

3. Úprava „Zásad pro poskytnutí daru z rozpočtu obce Doubrava na stavby 
kanalizačních přípojek k nemovitostem na území obce ve vlastnictví občanů obce 
Doubrava v lokalitě Hranice a Nová“ 

Materiál předložila paní starostka. 

Usnesení č.: 109/07/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava 
s c h v a l u j e  
vypuštění poslední věty v Článku 4 odst. 1 „Zásad pro poskytnutí daru z rozpočtu obce 
Doubrava na stavby kanalizačních přípojek k nemovitostem na území obce ve vlastnictví 
občanů obce Doubrava v lokalitě Hranice a Nová“ (schválených usnesením zastupitelstva 
obce č. 86/05/2023 ze dne 14.06.2023) ve znění:  

„Dary budou poskytovány do 31. 12. 2023.“ 

Hlasování:  
pro – 9 
proti – 0  
zdržel se – 1 (Mgr. Murycová Dáša) 
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4. Organizační záležitosti 

Paní starostka pozvala přítomné na akce pořádané obcí a místními spolky. 

Mgr. Murycová požádala o zaslání materiálů z dnešního zasedání v elektronické podobě. 

Paní starostka uvedla, že k zaslání materiálů v písemné podobě úřad přistoupil výjimečně 
z důvodu, že termín mimořádného zasedání nebyl na minulém zasedání znám a materiálů 
nebylo mnoho. V elektronické podobě jsou materiály k dispozici na webové stránce obce. 

5. Diskuse a závěr 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Zpráva návrhové komise: 

Návrhová komise posoudila průběh dnešního zasedání zastupitelstva s tímto závěrem:  
1. Návrhová komise sděluje, že v průběhu jednání zastupitelstva obce nebyly návrhové 

komisi doručeny žádné návrhy na změny nebo úpravy přijatých usnesení z dnešního 
zasedání, ani nové návrhy na usnesení, o kterých by mělo zastupitelstvo jednat 
a hlasovat.  

2. Návrhová komise konstatuje, že usnesení k jednotlivým bodům programu projednaným 
na dnešním zasedání zastupitelstva byla platně přijata.  

 
Zapsal: Ing. Tadeáš Bijok 
Dne 06.11.2023 
 
Ověřovatelé zápisu    Ing. Kateřina Gurányiová ............................................................. 

 
 
Ing. Petr Vrubel  ............................................................. 

 
 
 
 
 
 
Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková 
starostka obce Doubrava  


